
 

Steg för Stegs bokslut 2022 
lättläst sammandrag av resultaträkning 

 

Fondfinansierad verksamhet 
  
Intäkter:                  
Stiftelser och fonder    36 800,00          
Medlemsintäkter      1 601,00             
Övriga intäkter      2 242,71 

 
 Intäkter sammanlagt:   40 643,71        
 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och bikostnader)  19 247,59          
Resor       3 326,51          
Dagtraktamenten      2 256,00          
Kost, logi och traktering     7 266,66            
Post          181,05 
Kopiering          152,34  
Bokföring och revision      2 487,75             
Bankkostnader och försäkringar        722,89 
Beviljade lägerunderstöd     1 500,00 
Mötesutrymmen         500,00 
Medlemsavgifter         219,00 
Evenemangskostnader (köpta tjänster)        850,00                
Övriga kostnader (uppvaktningar, övriga admin.kostnader)      178,00 

 
Kostnader sammanlagt:  38 887,79          

 
Resultat:  1 755,92 

 
 
 
  



STEA finansierad verksamhet 
 
Intäkter: 
STEA- understöd        86 471,00 
Överfört understöd från 2021      35 298,84 
Egen finansiering       10 432,91     
Erfarenhetstalaruppdrag, t-skjortor, tubhalsdukar         540,80 

 
Intäkter sammanlagt:                        132 743,55 

 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och bikostnader)                         80 078,82 
Personalfortbildning            912,71 
Övriga personalkostnader        2 203,36 
Köpta tjänster         1 395,00 
Resor           3 868,10 
Dagtraktamenten                              1 570,00 
Kost, logi och traktering         4 119,31 
Kontorsmaterial, ICT-utrustning, små anskaffningar         488,34 
Mötesutrymmen         1 002,52 
Post           2 485,00 
Kopiering           1 420,63 
Telefon              746,47 
ICT-tjänster och internet         1 390,20 
Tryckkostnader och annonsering            997,15 
Skade- och ansvarsförsäkring           550,95 
Materialkostnader, undervisningsmaterial etc.         861,11 
Uppvaktningar            146,69 
Övriga kostnader (års-, deltagar- och medlemsavgifter etc.)         634,19 

 
Kostnader sammanlagt:   104 870,55 

 
Resultat:  27 873,00 
   

 
 
Överfört STEA understöd till 2023: 27 873,00 €      


